



兹证明

睿云联（厦门）网络通讯技术有限公司

统一社会信用代码：9135020005116606XK

经营地址：福建省厦门市思明区软件园二期观日路 56 号 10 楼、901-C、901-E（办公）；福建省福州市闽侯县上街镇新港大道 33 号星网锐捷科技园 A 楼 11 层（办公）、4 层西侧（生产）；福建省福州市闽侯县上街镇新港大道 9 号星网锐捷海西科技园 1 栋 7 楼（生产）

注册地址：厦门火炬高新区软件园创新大厦 C 区 3F-A917

的信息安全管理体系适用于

通信固定终端、楼宇对讲设备、门禁设备、智能家居设备的研发、生产和销售，应用软件开发及信息系统集成

与睿云联（厦门）网络通讯技术有限公司 2023 年 6 月 8 日 V1.0 版本的适用性声明一致

已经 NQA 根据标准

**ISO/IEC 27001:2013
信息安全管理体系要求**

审核和注册

注册要求组织必须按照上述标准保持其信息安全管理体系，并由 NQA 进行监督。

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格，此证书方继续有效。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（www.cnca.gov.cn）上查询

SNQA 查询网站：www.snqa.com.cn

L.N. [Signature]

总经理



0015



证书号：**132881**

初次发证日期：2023 年 12 月 05 日

证书有效期至：2025 年 10 月 31 日

EAC 代码：19/33





This is to certify that the Information Security Management System of

AKUVOX(XIAMEN)NETWORKS CO.,LTD.

Unified Social Credit Code: 9135020005116606XK

Operation Address: 10F, 901-C, 901-E, No. 56 Guanri Road, Phase II, Software Park, Siming District, Xiamen City, Fujian Province(Office); 11F(Office) and 4F west side (Production) of Building A, Xingwang Ruijie Science and Technology Park, No. 33 Xingang Avenue, Shangjie Town, Minhou County, Fuzhou City, Fujian Province, China; 7F, Building 1, Xingwang Ruijie Haixi Science and Technology Park, No.9, Xingang Avenue, Shangjie Town, Minhou County, Fuzhou City, Fujian Province (Production)

Registered Address: 3F-A917, Zone C, Innovation Building, Software Park, Torch High tech Zone, Xiamen City, Fujian Province, China

applicable to

Research and development, production and sales of fixed communication terminals, building intercom equipment, access control equipment, and smart home equipment, application software development and information system integration in accordance with the AKUVOX(XIAMEN)NETWORKS CO.,LTD. Statement of applicability Version V1.0 dated June 8th 2023.

has been assessed and registered by NQA against the provisions of

ISO/IEC 27001:2013

Specification for information security management systems

This registration is subject to the company maintaining an information security management system, to the above standard, which will be monitored by NQA.

Certified Clients shall accept regular surveillance assessments, the validity of certificates shall be maintained for the positive result of audit.

The information of this certificate can be checked on CNCA's website (www.cnca.gov.cn)
SNQA's website: www.snqa.com.cn

L.N. Shu
Managing Director

Certificate Number: **132881**

Issue Date: 05 December 2023

Valid Until: 31 October 2025

EAC Code: 19/33



0015



The use of the UKAS Accreditation Mark indicates accreditation in respect of those activities covered by the accreditation certificate number 015 held by NQA.

NQA is a trading name of NQA Certification Limited, Registration No 09351758. Registered Office: Warwick House, Houghton Hall Park, Houghton Regis, Dunstable, LU5 5ZX, UK.

This certificate is the property of NQA and must be returned on request.

Shanghai NQA Certification Co., Ltd. Address: Room 2201, 958 Lujiazui Ring Road, China (Shanghai) Pilot Free Trade Zone.